
دیدار مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های 
نفتی منطقه گلستان با سرپرست معاونت سیاسی ، 

امنیتی و اجتماعی استانداری گلستان
مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه گلستان با 
سرپرست معاونت سیاسی ، امنیتی و اجتماعی استانداری دیدار و 
گفتگو کرد.به گزارش روابط عمومی شرکت ملی پخش فرآورده های 
نفتی منطقه گلستان، سید محمد حسینی در این جلسه ضمن ارائه 
با  مبارزه  راهکارهای  خصوص  در  سوخت رسانی  روند  از  گزارشی 
قاچاق سوخت و استفاده از ظرفیت های شرکت ملی پخش برای 
ارائه خدمات مطلوب تبادل نظر کرد. در ادامه حمیدی سرپرست 
معاونت سیاسی ،امنیتی و اجتماعی استانداری گلستان با مهم بر 
شمردن نقش شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی، سوخت رسانی 
کرد  بیان  استان  نفت  شرکت  های  الویت  مهمترین  از  را  مطلوب 
توزیع  و  تامین  پیرامون  نفتی  فرآورده های  پخش  شرکت  گفت: 
اقدامات  از  انجام دهد.وی همچنین  فرآورده ها تمام تلاش خود را 
به مردم  جهادی مجموعه شرکت نفت در راستای خدمت رسانی 

شریف استان قردانی نمود.

دیدارسرپرست فرمانداری بندرگز با مدیرشرکت 
ملی پخش فرآورده های نفتی گلستان

شرکت  در  حضور  با  بندرگز  شهرستان  فرمانداری  سرپرست 
ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه گلستان با مدیر منطقه دیدار 
کرد.به گزارش روابط عمومی شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی 
منطقه گلستان، سید محمد حسینی مدیر منطقه در این دیدار بر 
عزم شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی در تامین و توزیع به موقع 
سوخت تاکید کرد وگفت: بی شک مجموعه شرکت در این زمینه 
سرپرست  هراتی  دیدار  این  ادامه  در  نماید.  می  تلاش  جهادگونه 
به جهت  بندرگز  این که  به  باتوجه  بیان داشت:  بندرگز  فرمانداری 
در  باغی  قطب  کشاورزی،  های  زمین  و  مرکبات  های  باغ  وجود 
استان می باشد، شرکت نفت با نگاه ویژه مشکلات مربوط به تامین 

سوخت کشاورزان این منطقه را مرتفع نماید

 توزیع مخازن پسماند در مجتمع های 
بالای ۵۰ واحد و مدارس نوماند منطقه ۱۹

معاون خدمات شهری و محیط زیست شهرداری منطقه ۱۹ 
از مبداء، مخازن پسماند در  زباله  برای بهینه سازی تفکیک  گفت: 
طرح  در  کننده  مشارکت  مدارس  و  واحد   ۵۰ بالای  مجتمع های 

نوماند در حال توزیع است.
به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه ۱۹، مهدی احمد 
مهرابی اظهار کرد: یکی از اهداف این طرح، ایجاد زیرساخت مناسب 
انباشت  با  مرتبط  مشکلات  کاهش  و  مبدا  از  زباله  تفکیک  برای 
زمینه  در  آگاهی  و  شهروندان  زندگی  کیفیت  تا  است  پسماند 

تفکیک افزایش یابد.
به گفته مهرابی؛ این مخازن در بین ۱۵ مجتمع مسکونی بالای 
۵۰ واحد و ۲۵ مدرسه که از مشترکین فعال در طرح نوماند هستند 

در حال توزیع است.
معاون شهردار منطقه با اشاره به پیش بینی توزیع بیش از ۸۰ 
مخزن ادامه داد: ۳۰ مخزن ۲۴۰ لیتری و ۵۰ مخزن ۱۲۰ لیتری 
برای تسهیل جمع آوری و تفکیک پسماند در نظر گرفته شده است.
پسماندهای  مخصوص  رنگ  آبی  های  کیسه  اینکه  ضمن 
خشک، بروشورهای اطلاع رسانی و پوستر های آموزشی نیز توزیع 

می شود.
به گفته این مسئول تهیه و توزیع بسته آموزشی در مدارس 
منتخب با موضوع تفکیک از مبدا و کاهش تولید پسماند، آموزش 
های  طرح  در  مشارکت  هدف  با  آموزان  دانش  به  رسانی  واطلاع 
تفکیک پسماند از مبداء و برگزاری کارگاه های آموزشی و اطلاع 
رسانی چهره به چهره در مدارس با محوریت ترویج فرهنگ تفکیک 
از مبدا و حفظ محیط زیست از دیگر برنامه های پیش بینی شده 

در این طرح از سوی اداره مدیریت پسماند منطقه است.

مدیرعامل شرکت ساماندهی صنایع و مشاغل:

ساماندهی غرف انتفاعی و دستفروشان در 
دستور کار شهرداری تهران قرار دارد

مدیرعامل شرکت ساماندهی صنایع و مشاغل شهر تهران  نیز 
در این نشست با اشاره به الزام قانونی ساماندهی و مدیریت اماکن و 
غرف انتفاعی بر اساس بخش نامه شهرداری تهران و تبصره ۲ ماده 
۵ قانون بودجه ۱۴۰۳، اعلام کرد: شهرداری تهران اجرای این طرح 
را به طور جدی دنبال می کند و اولین مزایده غرف انتفاعی در سال 

جاری برگزار خواهد شد. 
به گزارش روابط عمومی شرکت ساماندهی صنایع و مشاغل 
شهر تهران، مجتبی اقوامی پناه در نشست مشترک معاون خدمات 
شهری شهرداری و روسای ادارات ساماندهی مناطق ۲۲ گانه تهران 
افزود: این درآمد پایدار به شهرداری  های مناطق بازخواهد گشت و 
قرار است در جلسه شورای شهرداران مناطق ۲۲گانه درباره اجرای 

این طرح بحث و تبادل نظر شود.
به  انتفاعی  غرف  از  بهره برداری  مسئولیت  کرد:  تأکید  وی 
شرکت ساماندهی واگذار شده است. فرایند بهره برداری از غرف باید 
شفاف باشد و از طریق سامانه املاک و مستغلات و کار کارشناسی 
رسمی انجام شود. همچنین در آینده، مزایده این غرفه ها به صورت 
مطلع  آن  از  تهرانی  شهروندان  همه  تا  شد  خواهد  برگزار  آنلاین 

شوند. 
اقوامی پناه درباره بازنگری و جانمایی کیوسک های مطبوعاتی 
موضوع  این  بررسی  برای  کمیسیونی  ساماندهی  شرکت  گفت: 
تشکیل داده است و جابجایی کیوسک ها تنها در چارچوب مصوبات 
شورای ترافیک و شورای تأمین انجام می شود و در غیر این صورت، 

جابه جایی نخواهیم داشت.
مدیرعامل شرکت ساماندهی صنایع و مشاغل شهر از احداث 
دو بازار فاخر در مناطق ۵ و ۱۵، هر یک با ظرفیت ۱۰۰ غرفه، برای 
ساماندهی دستفروشان خبر داد. احداث این بازارها به صورت پایلوت 
در این دو منطقه اجرا شده و در صورت موفقیت، به سایر مناطق 

گسترش خواهند یافت.

مدیر میدان مرکزی میوه و تره بار شهرداری تهران خبر داد:

 راه اندازی مجتمع نانوایی 
در میدان مرکزی میوه و تره بار

میدان مرکزی میوه و تره بار شهرداری تهران گفت: مجتمع 
نانوایی بزرگ میدان مرکزی همزمان با  نان پلاس به عنوان تنها 
بهره برداری  به  و  افتتاح  شعبانیه  اعیاد  و  فجر  مبارک  دهه  آغاز 

رسید.
به گزارش روابط عمومی سازمان مدیریت میادین میوه و تره بار 
شهرداری تهران، امیر موسوی با اشاره به افتتاح نخستین مجتمع 
نان میدان مرکزی گفت: با توجه به درخواست حجره داران و کسبه 
تره بار  و  میوه  مرکزی  میدان  در  نانوایی  وجود  فقدان  به  نسبت 
تصمیم بر این شد تا یک مجتمع نان در این مجموعه با مشارکت 

بخش خصوصی ساخته و به بهره برداری برسد.
وی افزود: پس از اخذ مصوبه هیات مدیره مجتمع نان پلاس 
میدان مرکزی همزمان با دهه مبارک فجر و اعیاد شعبانیه افتتاح 

شد.
نان  اول  فاز  در  مجتمع  این  داد:  ادامه  مرکزی  میدان  مدیر 
بربری و سنگک و در فاز دوم تولید انواع نان فانتزی را در دستور 

کار خود دارد.
وی یادآور شد: این مجتمع نان با توجه به تردد شبانه روزی 
۱۰۰ هزار نفر در میدان مرکزی و همچنین با توجه به اینکه در ایام 
انتهای سال این ترددها بیشتر نیز می شود؛ نیاز به راه اندازی یک 

مجتمع نان در این مجموعه بیشتر احساس می شد.

خبرخبر

در پی درج مطلبی در برخی رسانه ها در مورد این که 
سازمان منطقه ویژه پارس، خصوصی ترین اسکله گاز ایران 
ای  جوابیه  است،  کرده  تعطیل  زمین  مطالبات  بهانه  به  را 

توسط روابط عمومی این سازمان منتشر شد.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی منطقه ویژه پارس-در 

این جوابیه آمده است:
بر حسب  پارس  انرژی  اقتصادی  سازمان منطقه ویژه 
تولید و سرمایه  از  راستای حمایت  قانونی خود در  وظیفه 
ترغیب  و  مجوزها  صدور  فرآیند  تسهیل  هدف  با  گذاری 
سرمایه گذاران نسبت به اصلاح شیوه نامه واگذاری اراضی 

و اصلاح دستور العمل سرمایه گذاری نموده است.
از آنجایی که صنایع مستقر در منطقه ویژه پارس، پالایشگاه های گازی و مجتمع های پتروشیمی بوده و در زمره 
صنایع پر خطر قرار می گیرند لذا صدور هرگونه مجوز فعالیت و ساخت وساز، مستلزم بررسی از بعد فنی و عملیاتی، 
رعایت حریم ایمنی، پدافند غیرعامل و ... می باشد که برهمین اساس ضمن رعایت استانداردها، سعی شده است در 

حداقل زمان ممکن مجوزهای لازم صادر شده وفعالیت فعالان اقتصادی معطل نشود.
شرکت یاد شده علیرغم نداشتن قرارداد و عدم پرداخت حقوق قانونی دولت در منطقه ویژه پارس فعالیت می 
نماید چنانچه اسکله متعلق به شرکت مذبور وفق ماده ۱۰۳ امور گمرکی در زمره مرز مجاز گمرکی باشد، فعالیت آن 

بعد از اخذ مجوز ) ماده ٧ قانون مناطق ویژه( از سازمان منطقه ویژه بلامانع خواهد بود.

یزد-سید محمد جواد عرفان فر: نشست صمیمانه 
دکتر  با  یزد  استان  دانشجویی  تشکل های  نمایندگان 
در  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس  قالیباف،  محمدباقر 
یزد  اسلامی  آزاد  دانشگاه  تئاتر دکتر سلطانی  آمفی  سالن 
اسلامی  آزاد  دانشگاه  عمومی  روابط  گزارش  شد.به  برگزار 
یزد، نشست تشکل های دانشجویی با رئیس مجلس شورای 
باقر قالیباف رئیس مجلس،  اسلامی با حضور دکتر محمد 
دکتر محمد صالح جوکار و دکتر سید جلیل میر محمدی، 
شورای  مجلس  در  یزد  استان  شهرستان های  نمایندگان 
اسلامی و دکتر محمدرضا دهقانی اشکذری رئیس دانشگاه 
آزاد اسلامی استان یزد و سایر مسئولین استانی در روز جمعه دوازدهم بهمن ماه همزمان با سالروز بازگشت حضرت 

امام خمینی به ایران در سالن آمفی تئاتر دکتر سلطانی دانشگاه آزاد اسلامی یزد برگزار شد. 
در این جلسه، نمایندگان تشکل های دانشجویی نقطه نظرات و دیدگاه های خود در زمینه های مختلف سیاسی، 

آموزشی، اجتماعی و فرهنگی به منظور به اشتراک گذاری دغدغه ها و مسائل موجود مطرح کردند.
دکتر محمدباقر قالیباف با اشاره. به نقش دانشجویان در روند شکل گیری سیاست ها و تصمیم گیری های کشور 
به این سوالات پاسخ داد.شایان ذکر است؛ این نشست به عنوان یک فرصت ارزشمند برای گفت وگو و تبادل نظر میان 
دانشجویان و مسئولین تلقی شد و امید می رود که این قبیل نشست ها بتواند به تحکیم ارتباطات و ارتقاء سطح مشارکت 

فعالان دانشجویی در مسائل کشور کمک کند.

فعالیت فعالان اقتصادى و سرمایه گذارى در چارچوب 
مقررات وسریع ترین زمان ممکن انجام مى شود

 برگزارى نشست تشکل هاى دانشجویى استان یزد 
با حضور رئیس مجلس در دانشگاه آزاد اسلامى یزد

مدیرعامل سازمان منطقه ویژه پارس گفت: شهدا در مسیر عزتمندی و 
استقلال کشور سهم اصلی را که جانِ عزیزشان بوده است، پرداخت کردند و 

جانبازان و ایثارگران نیز در این ماجرا سهیم هستید.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی سازمان منطقه ویژه پارس، سخاوت اسدی 
نه سر سوزنی  نه یک متر خاک دادیم و  این که در جنگ تحمیلی  بیان  با 
مورد جنگ  در  را  مسایلی  امروز  ناآگاهانه  برخی  شاید  داشت:  اظهار  امتیاز، 
مطرح کنند اما کسانی که باید بدانند می دانند که جمهوری اسلامی دارای 

چه جایگاه، پایگاه و چه ارزش و اعتباری است.
وی در مراسم تجلیل  از جانبازان و ایثارگران شاغل در سازمان منطقه 
داشت:  ابراز  شد،  برگزار  جانباز  روز  فرارسیدن  مناسبت  به  که  پارس  ویژه 
ایثارگری های  استقلال، اعتبار و جایگاه امروز کشور مرهون مجاهدت ها و 

رزمندگان در دوران هشت سال دفاع مقدس بوده است.
آمریکا  به  منطقه  کشورهای  از  بسیاری  وابستگی  به  اشاره  با  اسدی 
گفت: امروز عزت و استقلال را فقط در جمهوری اسلامی می توان مشاهده 

کرد.
وی به اعلام موضع جوانان سوری در قالب جبهه مقاومت اشاره کرد و 
افزود: رهبر معظم انقلاب چندی قبل اشاره کردند که به زودی جوان های 

سوری پاسخ تجاوزارت رژیم صهیونیستی و تروریست ها را خواهند داد زیرا 
هیچ انسان آزاده ای ذلت را نمی تواند بپذیرد.

اسدی با بیان این که همه دنبال عزت و سربلندی هستند، اظهار داشت: 
انسان ممکن است گرسنگی را تحمل کند اما هیچ گاه ذلت را نمی پذیرد و 

مایل است که آزاد بماند.
امروز جوان های  این که  بیان  با  مدیرعامل سازمان منطقه ویژه پارس 

منطقه راه درست و عزتمندانه زندگی کردن را فراگرفتند، اظهار داشت: این 
مسیری بود که امام)ره( جلوی پای همه ما قرار داد که واقعا باید به روح و 

روان این مرد الهی درود بفرستیم.
اسدی با بیان این که باید قدردان شهدایی باشیم که جانِ عزیزشان را 
فدا کردند، اظهار داشت: شهدا در این مسیر سهم اصلی را پرداخت کردند و  
عزتمندی و استقلال را با خونشان به ارمغان آوردند و خوشا به سعادت همه 

شما جانبازان و ایثارگران که در این ماجرا سهیم هستید.
مدیرعامل سازمان منطقه ویژه پارس در ادامه تاکید کرد: همه ما باید 

قدردان این دستاوردها باشیم.
وی با اشاره به مشکلات برخی جانبازان و ایثارگران شاغل در سازمان 
منطقه ویژه پارس اظهار داشت: همه همکاران ما سرمایه های سازمان هستند 
اما عزیزان جانباز و ایثارگر گل سرسبد این سرمایه ها بوده و وظیفه خود می 

دانیم که مشکلات آنان را حل کنیم.
تلاش  بر  سازمانی  مقررات  و  ها  محدودیت  برخی  به  اشاره  با  وی 
باید تلاش  تاکید کرد و گفت:  ایثارگران  و  برای رفع مشکلات جانبازان 
و  عزت  با  ما  ایثارگر  و  جانباز  شاغلِ  همکاران  برای  دوره  این  کرد 

شود. سپری  احترام 

جلسه قرارگاه اجتماعی شهرداری منطقه ۱۰ تهران با حضور سید محمد 
نقیب مدیرعامل سازمان خدمات و مشارکت های اجتماعی، مهدی اخ الصنایع 
شهردار منطقه ۱۰، تنی چند از مدیران ارشد شهری و نمایندگان برخی از نهادها 

و ارگان ها برگزار شد.
به گزارش روابط عمومی سازمان خدمات و مشارکت های اجتماعی شهرداری 
تهران، در این جلسه آخرین وضعیت ساماندهی آسیب های اجتماعی در منطقه 
۱۰ مورد نقد و بررسی قرار گرفت و راهکارهایی پیرامون رسیدگی هرچه بهتر به 

وضعیت افراد بی خانمان و کارتن خواب و همچنین معتادین متجاهر ارائه شد.
مشارکت های  و  خدمات  سازمان  مدیرعامل  نقیب  محمد  سید 
صورت  زحمات  از  تقدیر  ضمن  جلسه  این  در  تهران  شهرداری  اجتماعی 
مبحث  دو  گفت:  منطقه۱۰  اجتماعی  آسیب های  ساماندهی  در  گرفته 
از  اجتماعی  های  مشارکت  تقویت  و  اجتماعی  های  آسیب  به  رسیدگی 
مهم ترین اقداماتی هستند که در دوره کنونی مدیریت شهری مورد توجه 
تحولات  شاهد  بخش،  این  کارکنان  روزی  شبانه  تلاش  با  و  گرفتند  قرار 

پایتخت هستیم. خوبی در چهره 
با همت شورا و شهردار تهران در مناطق ۲۲ گانه  اینکه  با تاکید بر  وی 
ظرفیت های کم نظیری برای ساماندهی معتادان متجاهر ایجاد شد که ماحصل 
زحمات شبانه روزی کارکنان شهرداری است، تصریح کرد: تهران هم اکنون ۸ هزار 
نفر ظرفیت در قالب ۱۱ مرکز )٧ مرکز ویژه آقایان و ۴ مرکز ویژه بانوان( برای 
ساماندهی آسیب های اجتماعی پایتخت دارد. اما آنچه به دست آوردیم که از همه 
موارد دیگر مهم تر است این است که امروز ما در شهرداری تهران، منع پذیرش 

برای منع پذیرشی ها نداریم.
اینکه  یادآوری  با  اجتماعی  مشارکت های  و  خدمات  سازمان  مدیرعامل 
درگذشته شاهد بودیم هیچ نهادی، افراد دچار زخم باز و عفونی را پذیرش نمی 

کرد افزود: اقدامات کنونی در حوزه ساماندهی آسیب های اجتماعی مایه افتخار 
است به طوریکه شاهد تحقق واقعی اقدامات مشارکتی از سوی همه نهادها از جمله 
قوه قضائیه، فراجا، بهزیستی، کمیته امداد امام خمینی)ره(، آموزش و پرورش و 
غیره بودیم. در واقع با اقدامات تیمی توانستیم به غیر از اینکه در حوزه آسیب ها با 

قوت دیده شوم، در حوزه مشارکت ها نیز نقش آفرینی کنیم. 
نقیب افزود: در گذشته مفهوم مشارکت در اقدامات شهر تهران مستتر بود 
و دیده نمی شد، اما امروز با بازتعریف مشارکت در روند ساماندهی آسیب های 

اجتماعی پایتخت توانستیم چهره پایتخت را بهبود بخشیم.
دیگری  بخش  در  اجتماعی  مشارکت های  و  خدمات  سازمان  مدیرعامل 
سازی  مدل  کرد:  بیان  منطقه۱۰  اجتماعی  قرارگاه  جلسه  در  خود  از سخنان 
پایتخت  و  پایتخت  برای  بزرگی  دستاورد  تهران  کنونی کلانشهر  پویاشهرهای 

نشینان است که نباید به سادگی از کنار آن عبور کنیم.
نقیب با اشاره اهمیت فعالیت کنونی ۴۰ مرکز پویاشهر در سطح شهر تهران 

گفت: هم اکنون شاهدیم که شهرداری منطقه ۱۰ توانسته با یک مدل سازی نوین، 
اتفاق های مهمی را رقم بزند.

وی همچنین درباره ساماندهی کارتن خواب های پایتخت گفت: ابتدا باید 
افراد آسیب دیده اجتماعی بگوییم کارتن خواب و  به برخی  نباید  تاکید کنم 
پسندیده است بگوییم آسمان خواب. ضمن آنکه باید یادآوری کنم تهران ۳ هزار 
نفر ظرفیت برای ساماندهی این افراد دارد که این ظرفیت در سردترین شب امسال 
نیز تکمیل نشد. این بدین معناست که تعداد آسیب دیدگان اجتماعی از ۳هزار 

نفر فراتر نمی رود.
نقیب خاطر نشان کرد: اگر ساماندهی آسیب های اجتماعی را تحویل محلات 
ندهیم قطعا ساماندهی این مبحث در حوزه دولتی با شکست مواجه می شود. 
از همین رو تاکید می کنم مساجد، هیئات مذهبی و بسیجی ها باید به میدان 
ساماندهی آسیب های اجتماعی بیایند. در این راستا نیز لازم است کارکرد مساجد 

بازتعریف شود.
وی با تاکید بر اینکه مساجد می بایست با تقویت مشارکت های مردمی 
و خیرین در حوزه آسیب های اجتماعی پذیرای آسیب دیدگان اجتماعی شود، 
گفت: فراموش نکنیم اگر شانه ما زیر بار اینچنین مسئولیت هایی نرود، تضمینی 
وجود ندارد که نهاد یا بخش دیگری قبول مسئولیت کند. اگر این قبول مسئولیت 
انجام شود قطعا شاهد تحولات بزرگ و مبارکی در ساماندهی آسیب های اجتماعی 

خواهیم بود.
مدیرعامل سازمان خدمات و مشارکت های اجتماعی در پایان متذکر شد: بی 
شک نمی توانیم موضوع معتادان متجاهر را تا پایان سال ۱۴۰۴ به طور تمام و 
کمال ساماندهی کنیم، اما می توانیم چادرخوابی کنار بیمارستان های پایتخت را با 
احداث ۳۰ همراه سرا با مشارکت خیران و نیروهای جهادی و از همه مهم تر مردم، 

ساماندهی کنیم. این همان قدرت مشارکتی است که باید تقویت شود.

مدیرعامل ستاد معاینه فنی خودروهای تهران گفت: انجام رایگان معاینه 
فنی موتورسیکلت ها در واحدهای سیار معاینه فنی مستقر در محدوده بازار 
تا نیمه شعبان تمدید شد.سید محمد مهدی میرزایی قمی مدیر عامل ستاد 
معاینه فنی خودروهای تهران ضمن تبریک اعیاد شعبانیه و  چهل وششمین 
سالگرد پیروزی انقلاب اسلامی از ادامه ارائه خدمات رایگان به موتورسواران 
در واحدهای سیار معاینه فنی مستقر در میادین امام خمینی )ره(، محمدیه و 

بهارستان منطقه ۱۲ تا نیمه شعبان - ۲۶ بهمن ماه - خبر داد.
ارشادی کنترل معاینه فنی موتورسیکلت ها  اتمام طرح  به  اشاره  با  وی 
از ۱۱ بهمن ماه اظهار کرد: طرح ارشادی کنترل معاینه فنی موتورسیکلت ها 
با هدف تشویق و ترغیب موتورسیکلت ها به رعایت الزامات قانونی با اولویت 
انجام دوره ای معاینه فنی، از طریق تسهیل در دسترسی به خدمات معاینه 
فنی و ارائه خدمات رایگان معاینه فنی به این وسایل نقلیه در دو ماه - ۱۰ آذر 
ماه تا ۱۰ بهمن ماه - به صورت ارشادی اجرایی شد که با توجه به اعیاد پیش 
رو و ایام الله دهه مبارک فجر جهت حمایت از موتورسواران عزیز ارائه خدمات 

رایگان در این واحدها تا روز ولادت حضرت قائم)عج( ادامه خواهد داشت.
ارائه  تمدید  دلایل  از  یکی  اینکه  بیان  با  فنی  معاینه  ستاد  عامل  مدیر 
موفقیت  فنی  معاینه  سیار  واحدهای  در  موتورسیکلت ها  به  رایگان  خدمات 
در  دوماه  مدت  به  موتورسیکلت ها  فنی  معاینه  کنترل  ارشادی  اجرای طرح 

محدوده منطقه ۱۲ بوده است، اظهار داشت: خوشبختانه با همراهی و استقبال 
ارشادی، میزان مراجعات موتورسیکلت در سال جاری  از طرح  موتورسواران 

حدود ۹ برابر مراجعات سال گذشته است.
میرزایی قمی افزود: سال گذشته میزان مراجعات موتورسیکلت به مراکز 
معاینه فنی شهر تهران تنها ۸۲۳ دستگاه بوده که امسال این مراجعات پس از 
اجرای طرح به حدود ٧ هزار و ۲۶ دستگاه موتورسیکلت رسیده و به صورت 

چشم گیری افزایش یافته است.
از ۱۱  بزرگ  تهران  راهور  پلیس  اعلام  بر  بنا  کرد:  اظهار  ادامه  در  وی 
)منطقه ۱۲(  تهران  بازار  در محدوده  تردد  موتورسیکلت ها جهت  ماه  بهمن 
در  فنی  معاینه  فاقد  موتورسیکلت های  و  باشند  فنی  معاینه  دارای  بایستی 
بدون  قانون خواهند شد.  اعمال  پلیس  توسط  این محدوده  در  تردد  صورت 
هفته  دو  حدود  برای  موتورسیکلت  فنی  معاینه  رایگان  انجام  تمدید  تردید 
فرصت مناسبی است که موتورسواران می توانند برای پیشگیری از اعمال قانون 
و جریمه نداشتن معاینه فنی در محدوده بازار، هر چه سریع تر از خدمات این 

واحدهای سیار معاینه فنی استفاده کنند.
تهران،  خودروهای  فنی  معاینه  ستاد  عمومی  روابط  گزارش  اساس  بر 
میرزایی قمی با اشاره بدین موضوع که شهر تهران از بضاعت ۱۱ خط ثابت و ۳ 
خط سیار معاینه فنی موتورسیکلت برخوردار است، گفت:خطوط معاینه فنی 

موتورسیکلت همانند خطوط معاینه فنی خودروها در سطح مناطق شهرداری 
دارای پراکندگی بسیار مناسبی است و موتورسوران به سهولت تقریبا در هر 
قانونی معاینه فنی دوره ای  الزامات  این خدمات دسترسی دارند.  به  منطقه 
موتورسیکلت ها دقیقا مانند خودروها بوده و موتورسیکلت ها شخصی مشمول 
بایستی سالانه یک مرتبه نسبت به اخذ گواهی معاینه فنی اقدام نمایند. ضمن 
اینکه براساس قانون هوای پاک موتورسیکلت های نو از زمان تولید به مدت 

چهارسال از انجام معاینه فنی معاف هستند.

دفتر  کل   مدیر  حضور  با  فر:  عرفان  جواد  محمد  یزد-سید 
ترویج  اجرای طرح  یزد  انتقال خون  در  استانداری  فرهنگی  و  اموراجتماعی 

فرهنگ اهدای خون در بین خانواده مطرح شد.
به گزارش روابط عمومی انتقال خون یزد، مدیر کل انتقال خون استان 
انتقال خون یزد به لحاظ خدمت رسانی، فنی و تخصصی  اینکه  با اشاره به 
و علمی جزو استانهای برتر کشور است تصریح داشت: یزد در زمینه اهدای 
خون در بین سه استان برتر کشور است و در زمینه اهدای خون مستمر جزو 
برترینهای کشور و در پوشش اهدای خون جزو استانهای نسبتاً خوب در بین 

دیگر استانها هستیم.
دفتر  سرپرست  با  نشست  در  میبدی  آقائی  سیدمحمدرضا  دکتر 
اموراجتماعی و فرهنگی استانداری یزد از سازمان انتقال خون به عنوان یک 
سازمان حیاتی در جامعه یاد کرد و گفت: سازمان انتقال خون هیچ جایگزینی 

انتقال  فرآورده های خون سازمان  و  کننده خون  تامین  ارگان  تنها  و  ندارد 
خون می باشد.

وی تحول، تعالی و تکامل در خدمت، دانش و پژوهش، اجتماعی کردن 
انتقال خون و دسترسی آسان برای همه جهت اهدای خون را سه هدف مهم 

در انتقال خون استان ذکر کرد.
وی به اقدامات اجتماعی و فرهنگی در راستای ترویج بیشتر اهدای خون 
نیز اشاره و از آن جمله به راه اندازی پویشهای نذر خوشبختی، اهدای خون 

خانواده و مواردی از این دست خبر داد.
امور اجتماعی و فرهنگی استانداری یزد  علی صالحی، مدیر کل  دفتر 
با اشاره به مردمی و اجتماعی بودن انتقال خون گفت: جهت ترویج فرهنگ 
اهدای خون در بین خانواده آماده ایم آن را به صورت طرح آزمایشی در یزد 

انجام داده و پس از حصول نتایج آن را به کشور ارائه دهیم.

مدیرعامل سازمان منطقه ویژه پارس:

جانبازان و ایثارگران در عزت و استقلال کشور سهیم هستند

نقیب در جلسه قرارگاه اجتماعی منطقه۱۰:

ممانعتی برای پذیرش منع پذیرشی های پایتخت نداریم

ادامه معاینه فنی رایگان موتورسیکلت های پایتخت تا نیمه شعبان

اجرای طرح ترویج فرهنگ اهدای خون در بین خانواده ها در یزد
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